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The Standing Senate Committee on National Finance (NFFN)
April 9, 2024 meeting
Subject matter of Bill C-59, Fall Economic Statement Implementation Act, 2023

Follow-up Question:
Senator Marshall: What is the total budget of the department going to be?

Mr. Peets: I'll have to get back to you in terms of our total budget for this year.

Response:

Please refer to the 2024-25 Main Estimates for Infrastructure Canada’s budget.

As set out in the transitional provision related to the transfer of appropriations in section 325 of
Bill C-59, Fall Economic Statement Implementation Act, 2023, any amount that is appropriated for
Infrastructure Canada (legally titled the Office of Infrastructure of Canada) and is unexpended
on the day section 325 comes into force will be transferred to the Department of Housing,
Infrastructure and Communities.


https://www.canada.ca/en/treasury-board-secretariat/services/planned-government-spending/government-expenditure-plan-main-estimates/2024-25-estimates.html#ToC7
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Le Comité sénatorial permanent des finances nationales (NFFN)
réunion du 9 avril 2024
Teneur du projet de loi C-59, Loi d'exécution de I'énoncé économique de I'automne 2023

Question de suivi :
La sénatrice Marshall : Quel sera le budget total du ministere?

M. Peets : Je vais devoir vous répondre plus tard en ce qui concerne notre budget total pour
cette année.

Réponse :

Veuillez-vous référer au Budget principal des dépenses 2024-2025 pour le budget
d'Infrastructure Canada.

Conformément a la disposition transitoire relative au transfert de crédits de I'article 325 du
projet de loi C-59, Loi d'exécution de I'énoncé économique de I'automne 2023, toute somme
affectée a Infrastructure Canada (dont le titre légal est le Bureau de l'infrastructure du Canada)
et non dépensée a la date d'entrée en vigueur de l'article 325 sera transférée au ministere du
Logement, de I'Infrastructure et des Collectivités.


https://www.canada.ca/fr/secretariat-conseil-tresor/services/depenses-prevues/plan-depenses-budget-principal/2024-25-budget-depenses.html#ToC7

